

Centennial Community Garden

2020 Application

Gord Dong Park
348 Pacific Avenue
Winnipeg, MB

The 2020 gardening season is almost upon us. If you are interested in a raised garden plot in Gord Dong Park, feel free to apply.

Garden plots will be assigned based on a lottery. Only residents of Centennial are eligible. If there are more garden plots than there are applicants, everyone who applies will get a bed!

There is a \$10 deposit for the gardening season. This is returned in the fall provided the assigned bed is plant free for the winter.

Applications can be dropped off in the drop box on the fence of 383 Elgin Ave. Applications can also be received by email – Please send the information requested above to centennial.gardeners@gmail.com and we will enter your name into the draw!



Full Name: _____

Full Address: _____

eMail Address: _____

Phone Number: _____

<http://www.centennialneighbourhood.com>

<http://www.centennialneighbourhood.com/community-garden.html>

百年社区花园

2020 申请

Gord Dong Park
348 Pacific Avenue
Winnipeg, MB

2020 年园艺季即将到来, 如果您对 Gord Dong Park 的高架花园地感兴趣, 请随时申请。

花园地块将根据抽奖的方式分配, 只有百年社区的居民有申请资格。如果花园地块的数量多于申请人数, 那么每位申请者都将得到一块花园地。

园艺季需要交纳\$10 加元的押金。如果指定地块在冬天没有植物, 押金将会于秋天时返还。

申请可以直接递交至 **383 Elgin Ave** 围栏上的信箱中。也可以将申请信息发送至电子邮箱:
centennial.gardeners@gmail.com。收到申请后, 我们会将您的名字加入到抽奖池中。



姓名: _____

地址: _____

电子邮箱: _____

电话: _____

<http://www.centennialneighbourhood.com>

<http://www.centennialneighbourhood.com/community-garden.html>